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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Erzsébetváros lakosai közül hányan kaptak eddig 
Covid-19 elleni védőoltást?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Immáron több, mint két hónapja folyik a lakosság koronavírus elleni oltása. A kormány 
tájékoztatása szerint a legalább egyszer beoltottak száma már meghaladta az 1 millió főt. Teréz- és 
Erzsébetváros országgyűlési képviselőjeként kiemelt fontosságot tulajdonítok annak, hogy a 
választókerületem lakói minél többen védetté váljanak a vírussal szemben.

Ezért a következő kérdéssel fordulok a Miniszter Úrhoz:

Erzsébetváros lakosai közül hányan kaptak eddig Covid-19 elleni védőoltást? 

Megtisztelő válaszát megköszönöm!

Budapest, 2021. március 10.

Dr. Oláh Lajos
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